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Verksamhetsberättelse för föreningen Ull i 
Uppland 2020

År 2020 ställde pandemin tyvärr till det för oss alla. Flertalet 
av planerade aktiviteter fick ställas in vilket vi beklagar och 
hoppas kunna ta igen kommande år.
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Medlemmar
Medlemsantalet var i stort sett oförändrat: 61 vid årets slut.

Sammanträden
Styrelsen har under 2020 haft 11 sammanträden varav ett 
utvidgat med diskussion om  framtidsfrågor i vilket Annkristin 
Hult och Marie Fagerlind deltog. Sammanträdena har 
huvudsakligen hållits  på olika digitala plattformar.
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Årsmöte
Årsmötet ägde rum 5 mars i Studieförbundet Vuxenskolans 
lokaler med efterföljande föredrag av Gunilla Paetau Sjöberg 
på temat hållbarhet

Ekonomi
Föreningens ekonomi är god. Se i övrigt kassörens 
redovisning. Årsavgiften har varit 250:-. Medlemmar under år 
2020 har erbjudits fortsatt medlemskap mot avgift 200:- för 
2021. 
Budgeten har reviderats.

Medlemsmöten och andra aktiviteter
Ett utökat medlemsmöte hölls 13 januari i syfte att undersöka 
möjligheterna till fortsatt verksamhet med ny huvudman för 
Ullmarknaden i Österbybruk. Lions hade de finansiella muskler 
som behövdes. Styrelsen lade ner ett stort arbete på att 
planera Ulldelen av marknaden. På grund av pandemin blev 
marknaden inte av.
Fårfesten i Kil, 28 feb-2 mars, marknadsfördes av föreningen 
och ett flertal deltog.
Övriga kurser, medlemsmöten och ”hemma hos” aktiviteter har 
ställts in liksom en planerad julmarknad.

Hemsidan och Facebook
Dessa två plattformar har hållits aktuella och bidragit med 
information om aktiviteter och övrigt nytt på ullfronten i 
avsaknad av egna sammankomster.

Summering
Efter detta magra utfallsår arbetar styrelsen vidare på att 
digitalisera verksamheter och kommer att stå beredd inför 
kommande hinder för fysiska möten.
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